

Västra Scoutdistriktets styrelse
§ 1 - 14

<p>Anna Christensen, Carl Persson, Johanna Larsson och Malin Elfversson var närvarande under hela mötet. Gunnel Johansson deltog via Skype under hela mötet. Anders Ödman deltog via Skype för att lämna rapporter, under punkt 1-4.</p>	Närvarande
<p>Nyvalda ordföranden Anna öppnade mötet och hälsade styrelsen välkommen till sitt hem i Gråbo.</p>	§ 1 Mötet öppnas
<p>Hantering av Kållerred-Lindome Anna, Carl och Anders återgav de fakta som scoutförbundet, via Anneli Simu, hittills har klarlagt gällande Kållerred-Lindome Scoutkår och deras Scoutstugeförening.</p> <p>Styrelsen beslöt att Carl Persson och Anders Ödman får i uppdrag att arbeta vidare med frågan om nedläggning av Kållerred-Lindome Scoutkår.</p>	§ 2 Hantering Kållerred-Lindome
<p>Regionalt läger i Väst, STIM 2020</p> <p>Anders rapporterade att det regionala lägret Stim 2020 är inställt, men styrgruppen behöver träffas några gånger till för att avsluta planeringsorganisationen för lägret.</p> <p>Styrelsen beslöt att Anders Ödman ingår i styrgruppen som representant för vårt distrikt. Anders framför att en utvärdering av lägret Stim 2020 behöver göras.</p> <p>Klokgruppen Västra Klumpen har tillsatt en grupp av oberoende personer som kan rycka in som rådgivare vid problem i t.ex. en scoutkår eller mellan kårer/kårer-distrikt, den s.k. Klokgruppen.</p> <p>Styrelsen beslöt att Styrelsen uppmanar Anders Ödman till att ingå i Klokgruppen.</p>	§ 3 Representation: Regionalt läger i Väst Klokgruppen
<p>Ledarresa till Rom</p> <p>Osäkerheten är idag stor om besöket i Rom kan genomföras, pga. rådande krisläge som orsakas av Corona pandemin.</p> <p>Arrangörerna har gjort en skrivelse som innehåller förslaget att alla anmälda deltagare ges möjlighet att boka en Romresa senare i år, på egen hand. Distriktet står då för boendekostnaden under 3 nätter på Roma scoutcenter.</p> <p>Styrelsen beslöt att Tillstyrka förslaget och skrivelsens innehåll.</p>	§ 4 Ledarresa till Rom
<p>Styrelsemedlemmarna presenterade sig för varandra, genom att berätta vad som driver dem att ta ett uppdrag i distriktets styrelse</p>	§ 5 Presentation styrelsen

AC

Västra Scoutdistriktets styrelse
§ 1 - 14

<p>Rapporter arrangemang</p> <p>Inför FM 2021, 26 feb i Mölnlycke FM hösten 2021 ska arrangeras av Västra Scoutdistriktet. Johanna rapporterade att 12 personer deltog i denna första träff för att samla bra idéer och börja förbereda inför FM 2021. Mer detaljer angående förberedelser för FM 2021 finns samlade under punkt 9 nedan.</p> <p>Skidresa, 28 feb - 1 mar Carl rapporterade att 60 deltagare åkte buss till Ransberg. Antalet deltagare var fler än normalt. Skidåkningen i Sunne fick flyttas till Hovfjället. Bra skidåkning erbjöds under lördagen i Branäs med soligt väder. Söndagen bjöd på mycket nysnö och åkning på Hovfjället.</p> <p>Distriktsårsmöte, 7 mars i Trollhättan Gunnel rapporterad att mötet samlade 54 deltagare från nio kårer. 32 ombud + en revisor deltog. Et tjugotal ledare tog chansen att före årsmötet besöka Lödöse museum och få inspiration om medeltiden. Arrangerande scoutkår var Trollhättan Skogshöjden som genomförde ett mycket bra arrangemang med god mat, trevlig lokal och bra praktiska/tekniska lösningar. Stort tack till arrangörerna.</p> <p>Styrelsen beslöt att Notera rapporterna</p>	<p>§ 6 Rapporter genomförda arrangemang</p>
<p>Arbetssätt för styrelsen</p> <p>Styrelsen beslöt att</p> <ul style="list-style-type: none">• Fysiska möten är bäst och ska användas i första hand.• Möte en vardagskväll bör förläggas i Göteborg hos Carl eller Johanna.• Möte en helgdag kan förläggas hos t.ex. Malin, Anna eller Gunnel.• I protokollet noteras vem som ansvarar och om det finns ett datum då ett uppdrag ska vara klart.• Om någon inte hinner göra uppgifter som hen ansvarar för, så återkopplar hen till övriga i DS • Mellan våra möten kommunicerar vi via e-post.• E-post ska föras med en tydlig rubrik,• Endast ett ämne per mail.• Om svar önskas, beskriv vem/vilka som ska svara + ev. deadline.• Frågor via mail ska besvaras inom 3 dagar.• Att inte besvara ett mail betyder att man samtycker till de svar som andra givit eller att man inte har någon egen åsikt i frågan. • Styrelsen använder Google drive för gemensamma dokument.• Gunnel sänder länken till hela styrelsen inom en vecka.	<p>§ 7 Arbetssätt styrelsen</p>

Västra Scoutdistriktets styrelse
§ 1 - 14

Ansvarsområden

Styrelsen beslöt följande

E-bas

Johanna Larsson och Gunnel Johanson ska ha den behörighet som Gunnel har idag. Det vill säga behörighet att administrera Västra scoutdistriktet samt kunna se allt data för alla scoutkårer i distriktet.

Arkivering av protokoll.

Anna kontaktar Ing-Britt Lindblad och Sven Nilsson och samlar alla protokoll hos sig.
Protokoll > 10 år gamla lämnas in till Föreningsarkivet. Anna ansvarar.

Facebook gruppen "Västra distriktet av NSF".

Eva Kilnäs samt samtliga styrelsemedlemmar ska vara administratörer. Johanna fixar detta.

Hemsida för Västra scoutdistriktet.

Gunnel Johansson fortsätter som administratör för hemsidan.
Hemsidan ska innehålla information av varaktig karaktär, t.ex., styrelse, protokoll, arbetsplan, arrangemangsplan, blanketter, mm.

Protokoll styrelsemöten.

Gunnel skriver protokoll och sänder dem till hela styrelsen för granskning. Godkända protokoll publiceras på hemsidan.

Ansvar distriktsarrangemang

Styrelsen beslöt följande

Förbundsläger FREJD 9-16 juli, busstransporter

Malin ansvarar för att samla in uppgifter om antal deltagare per kår och resedatum (9/7, 13/7 samt 16/7) samt samordna och planera busstransporterna på bästa sätt. Detta görs i samråd med Carl.

Inför Demokratijamboreen 13 nov

Johanna ansvarar för att hitta lämplig mjukvara/tjänst för att genomföra ett webbmöte mellan många personer på olika platser. Alla ska kunna dela dokument och prata med varandra.

Johanna är moderator under mötet.

Tre lokaler ska bokas - i Skövde, Borås resp. Mölnlycke.

Julbord 13 dec

Carl bokar lämpligt antal platser till julbordet.

Distriktsråd 10 jan 2021

Carl bokar Skatåsstugan. Styrelsen ansvarar för planering och inbjudan.

Årsmöte 13 mars 2021

Gunnel utreder lämplig mjukvara/tjänst för att kunna erbjuda ombud att delta på distans.

Alla ska kunna se och höra varandra samt se dokument gemensamt.

Metod för omröstning ska tas fram.

Tillsammans med Borås scoutkår hitta ett intressant kringarrangemang, som kan genomföras före eller efter årsmötet.

§ 8

Ansvarsområden
styrelsen

AC

Västra Scoutdistriktets styrelse
§ 1 - 14

<p><u>Distriktets kontaktperson per distriktsarrangemang</u></p> <p>Som kontaktperson för ett arrangemang tar man kontakt med arrangören i god tid och ser till att distriktets checklista följs - före, under och efter arrangemanget.</p> <p>Styrelsen utsåg följande kontaktpersoner</p> <p>Ledarresa till Rom 23-26 april - Carl Hantverksdag 7 juni - Malin Ledarsegling, under sommaren - Gunnel Feel good dag 29 aug - Johanna Distriktsläger Ransberg 25-27/9 - Gunnel Julaktivitet familj 26 dec - Anna Skidresa 5-7 mars 2021 - Anna Årsmöte 13 mars 2021 - Gunnel</p>	
<p>FM 2021 (Se även punkt 6 Rapporter.)</p> <p>Johanna rapporterade att följande har diskuterats: Förhandlingarna hålls i lokalen Råda rum. Fredagens drop in blir på Wendelsberg. Middag lördag kväll planeras bli på Hulebäcksgymnasiet. Lördag kväll efter middagen: Aktiviteter på Wendelsberg samt spökvandring i skogen.</p> <p>Boenden: Wendelsberg erbjuder vandrarhem + ev. masslogi? Hotell: Hellsnäs eller i Göteborg. Kan vi även erbjuda "Scout B&B"? (Bo hos scoutfamilj)</p> <p>Arbetsuppgifter som är möjliga på distans: Förbereda pynt, allsång, nostalginäste, chips-provning, schemaläggning för funktionärer, anmälan, mm.</p> <p>Nytt planeringsmöte hålls i slutet av april eller början av maj.</p> <p>Styrelsen beslöt att</p> <ul style="list-style-type: none">• Johanna sänder ut en sammanställning av diskussionerna 26/2 - tillsammans med inbjudan till nästa möte.• Samarbete med förbundet behöver startas upp snarast. Johanna tar upp detta på nästa planeringsmöte inför FM 2012.	<p>§ 9 FM 2021</p>
<p>10 a. Firmateckning och tecknande av distriktets konton</p> <p>Styrelsen beslöt att Västra scoutdistriktet av Nykterhetsrörelsens Scoutförbunds firma tecknas av styrelsen som helhet eller av kassören Carl Persson samt en styrelseledamot, två i förening.</p> <p>Styrelsen består av: Anna Christensen, Carl Persson, Gunnel Johansson, Malin Elfversson och Johanna Larsson</p>	<p>§ 10 Ekonomi</p> <p>Ac</p>

Västra Scoutdistriktets styrelse
§ 1 - 14

Styrelsen beslöt vidare att

Distriktets kassör Carl Persson 19630615-5935,
Stensötevägen 11, 42247 Hisings Backa
tecknar följande konton:

SEB

Företagskonto 5167 10014001
Placeringskonto 20211917168
Enkla spar 5167 3306217
Ägare till kontona skall vara Västra scoutdistriktet av
Nykterhetsrörelsen scoutförbund

SPP God Fond, kundnummer 100000267807

Fondkonto 1220542482
Ägare till kontot skall vara Västra scoutdistriktet av
Nykterhetsrörelsen scoutförbund

SPP God Fond, kundnummer 100000268219

Fondkonto 1220542946

Swedbank Skövde

Fondkonto 60247095

Styrelsen beslöt att

Omedelbart justera innevarande § 10a.

10 b. Ekonomiskt läge, mm.

Styrelsen kontrollerade aktuella saldon på distriktets konton i SEB, genom
att Carls loggade in på internetbanken.

Företagskonto:: 72.739,40 kr, Enkla Spar: 1.746.804,93 kr,
Placeringskonto: 544.481,35 kr

Carl rapporterade att vi ligger ungefär på budget för distriktets hittills
genomförda arrangemang.

Reseräkningar ska sändas till Carl, även scannade kvitto kan sändas in.

Styrelsen beslöt att

- Notera rapporten.
- Alla större inköp bör protokollföras med beräknad kostnad

10 c. Omplacering av distriktets tillgångar, enligt beslut 2019.

Carl rapporterade att omplaceringarna ännu inte har verkställts.
Pappersexercisen har varit alltför omfattande.
Det behövs mer detaljerade protokollsutdrag för att kunna genomföra
omplaceringar. Vi ska heller inte köpa några fonder just nu.

Styrelsen beslöt att

Notera rapporten.

AC

Västra Scoutdistriktets styrelse
§ 1 - 14

<p>Distriktsmärke</p> <p>Malin rapporterade att distriktsmärket i orangeröd färg och med vandrande scouter var mest omtyckt.</p> <p>Distriktsårsmötet önskade en tydligare koppling till förbundets logotype och namn - och detta behöver utredas.</p> <p>Kårerna ska få ett tygmärke per medlem (år 2019), plus några extra..</p> <p>Styrelsen beslöt att Malin ansvarar för att</p> <ul style="list-style-type: none">• Undersöka med förbundet om vi får använda förkortningen NSF• Undersöka om distriktsmärket får förses en NSF-lilja.• Undersöka pris från några leverantörer, för 1500 st. tygmärken• Återrapportera till övriga styrelsen och därefter<ul style="list-style-type: none">○ Beställa 1500 tygmärken,○ Märkena ska helst delas ut på lägret FREJD. <p>Styrelsen beslöt att Texten på märket blir ”Västra distriktet” – om vi inte får använda ordet NSF.</p>	<p>§ 11 Distriktsmärke</p>
<p>Utbildningshelg Väst 16-18 oktober</p> <p>Styrelsen diskuterade om distriktet bör ta ansvar för att ordna lokaler, mat, boende, mm.? Vi har inte tillräckligt med information om arrangemanget.</p> <p>Styrelsen beslöt att Vi ber om en uppdragsbeskrivning från förbundet och sedan sänder vi ut information till kårer och kontaktpersoner. Johanna tar kontakt med förbundet och återkopplar sedan till övriga styrelsen.</p>	<p>§ 12 Övriga frågor</p>
<p>Styrelsen beslöt att ha möte enligt följande</p> <ul style="list-style-type: none">• Telefonmöte To 16 april – kl. 20.00.• Fysiskt möte Ti 19 maj kl. 17-19.30. Hemma hos Carl.•	<p>§ 13 Nästa möte</p>
<p>Ordföranden Anna tackade deltagarna och förklarade mötet avslutat.</p>	<p>§ 14 Mötet avslutas</p>

Skövde 2020-04-01

Göteborg 2020-

Vid penna

Gunnel Johansson

Gunnel Johansson

Justerat

Anna Christensen

Anna Christensen